



SIR ELLIS KADOORIE SECONDARY SCHOOL (WEST KOWLOON)

No. 22 Hoi Fan Road, Tai Kok Tsui, West Kowloon.

Tel: 2576 1871 Fax: 2882 4548

E-mail address: sekss100@emb.gov.hk School Website: <http://seksswk.edu.hk>

Parents' Letter No. 11

5 March 2024

Dear Parents/Guardians,

Second Term Test, After-school Tutorial Classes, Arrangement on Subject Selections 2024/2025 and PTA Barbeque Gathering

Please be informed of the following matters:

1. Second Term Test

The Second Term Test will be held from 18 March to 21 March 2024 as scheduled in the school calendar. A copy of the second term test timetable for S1-S5 students is attached for your reference. **There will be a 15-minute revision session before the start of each term test paper for S1 to S3. Students must bring their books to school to do revision during revision session.** The marks obtained in all subjects will be taken into account as part of the Yearly Examination subject scores. A report sheet will be issued to you after the second term test.

Please note that students are not allowed to be absent from term tests without valid reasons. If a student has to be absent for some official appointments, he/she must submit a written explanation from the parent, together with a copy of the supporting document (e.g. appointment letter from the Immigration Department), to seek approval from the Principal prior to the test. If a student is absent due to sickness, a medical certificate issued by an approved medical practitioner must be submitted on the day of returning to school. The student will not be awarded any marks for the subject(s) if he/she fails to produce a valid medical certificate or the supporting document as required.

Good academic results come from hard work. Please supervise your child/ward to do his/her revision and be well-prepared for his/her tests.

2. Second Term Test After-school Tutorial Classes

The second term test will be conducted from 18 March 2024 to 21 March 2024. To help students prepare for the test – and in addition to the revision they do at home – students may also attend second term pre-test after-school tutorial classes organized by the school. These tutorial classes will be held from 13 March and 14 March 2024 conducted by members of the teaching staff. Your child / ward is welcome to attend the class(es) of his / her choice. For the details of the classes, please refer to the table below.

Let's join hands to work together to encourage our students, your children, to work hard to realize their academic potential!

Date: 13 March 2024 and 14 March 2024

Time: 3:30 p.m. – 4:30 p.m.

Subject Department	13 Mar 2024 (Wednesday)			14 Mar 2024 (Thursday)	
Chinese Language	(S4-S5) Library			(S1-S3) Library	
Chinese for NCS students	(S4-S5) Library			(S1-S3) Library	
English	(S3) Room 304			(S1) Room 104	(S2) Room 205
Mathematics	(S1-S3) Room 201			(S4-S5) Room 201	
Citizenship & Social Development	(S4) Library			(S5) Library	
Life & Society	(S1) Library	(S2-S3) Room 202			
Chemistry	(S4) Room 403				
Biology	(S5) Bio Lab			(S4) I.S. Lab 2	
Physics	(S4-S5) Phy Lab				
Integrated Science	(S1) I.S. Lab 2	(S2) Phy Lab	(S3) Chem Lab		
BAFS	(S4) Room 402			(S5) Room 503	
Economics	(S4-S5) Room 505				
ICT	(S5) CR				
Geography	(S4-S5) Room 506			(S1-S3) Room 506	
THS	(S4-S5) Room 504				
PED	(S4) Library				
French				(S1-S2) Room 105	
Hindi				(S1-S3) Room 202	
Urdu				(S1-S3) Room 506	
Chinese History				NCS students (S1-S3) Room 102	
Advanced Putonghua	(S1-S2) Room 205				

3. Arrangements of Subject Selection in S4 2024-2025

Under the New Academic Structure, students with different abilities, interests and aptitudes can give full play to their talents through the broad and balanced senior secondary curriculum.

Apart from taking the four core subjects (Chinese Language, English Language, Mathematics and Citizenship and Social Development), students can choose elective subjects. **The elective subjects will be offered according to students' academic results, minimum requirement and the resources of the school.** Parents may visit <https://lifeplanning.edb.gov.hk/en/parents/junior-senior-secondary-level.html> for the latest development of senior secondary curriculum.

For the Subject Selection in S4 2024-2025, the tentative arrangement is as follows:

Date	Programme
5-3-2024	Briefing on Subject Selection
8-3-2024	Consultation in Room 110 (Parents' Day)
11-3-2024 to 13-3-2024	Selection of Diploma of Vocational Education programme & elective subject selection (<i>via eClass</i>)
16-4-2024	Self-exploration activity: Career Aptitude Test
16-4-2024 to 23-4-2024	Taster programme
23-4-2024	Consultation (lunch time at school library)
on or before 28-6-2024 by 6 pm	Modification of elective subject selection (<i>via eClass</i>)

For enquiries, please contact class teachers or Ms. Chan Ying-wah (Career mistress) at 2576 1871.

4. PTA Barbeque Gathering

To foster home-school cooperation and enhance communication among parents, teachers, and alumni, our school and PTA are going to organize a barbeque gathering on 15 March 2024.

The barbeque gathering will be held at school for all parents, students, and teachers. Students must be accompanied by parents or legal guardians. The PTA will sponsor the following items: charcoal, fish balls, bread, corn, sweet potatoes, halal sausages, chicken wings, etc. If the participants would like to bring their food, they are most welcome to do so.

Details are as follows:

Date: 15 March 2024 (Friday)

Time: 4:30 pm to 6:30 pm

Venue: School Campus

Fee: Free of Charge

In order to estimate the number of participants, please kindly complete the Google form **on or before 11 March 2024 (Monday)**.

We look forward to seeing you at the PTA Barbeque Gathering.

Google Form: <https://forms.gle/LjBmGoWos15VjCrH9>



Yours faithfully,

LEE Tung-ching
Principal

This Parents' Letter can be found on our school homepage (<http://www.seksswk.edu.hk/>) and eClass Parent App.

官立嘉道理爵士中學（西九龍）
二零二三至二零二四年度第十一號家長信撮要（詳情請參閱英文版）

2024年3月5日

各位家長/監護人：

1. 下學期測驗

本校將於2024年3月18日至3月21日舉行下學期測驗，中一至中五的測驗時間表見於本家長信的附錄。中一至中三每份卷開考之前設有十五分鐘溫習時間，學生必須帶備書本筆記作溫習之用。各科的分數會被計算在下學期考試成績之內，下學期測驗成績表將於測驗後派發。

所有學生必須依時應考，如因特別事故缺席，必須於測驗之前遞交家長信及證明文件（例如入境事務處發出的信件）向校長申請；學生如因病缺席，必須於回校上課首天提交醫生紙以茲證明，否則將被視為無故缺考，而無故缺考之科目將不會獲得任何分數。

請督促貴子弟勤加溫習，以獲取良好的學業成績。

2. 下學期測驗前課後研習班

本學年下學期測驗將於2024年3月18日至3月21日舉行，「下學期測驗前課後研習班」旨在增強同學的學習能力及學科知識，為下學期測驗打好基礎。

是次研習班將於2024年3月13日至3月14日進行，研習班由本校老師指導，歡迎貴子弟參加，以鼓勵他們努力溫習，準備考試。有關詳情請參考本家長信的英文版本。

3. 中三升中四選科安排

在新學制下，寬廣而均衡的高中課程讓不同能力、興趣和性向的學生都能夠盡展所長。學生除了修讀四個必修科目（中國語文、英國語文、數學及公民與社會發展科）外，亦選讀選修科目，學校會根據學生的成績及科目/課程的最低要求以批核學生的選科申請。家長可瀏覽<https://lifepanning.edb.gov.hk/tc/parents/junior-senior-secondary-level.html>，以掌握最新的課程資訊。

就2024-2025年度中四選科，學校暫定將有以下安排：

日期	活動
5-3-2024	簡介會
8-3-2024	諮詢（家長日）
11-3-2024 至 13-3-2024	職專文憑課程及選修科目 <u>意向調查</u> （eClass）
16-4-2024	自我探索活動：職業性向評估

16-4-2024 至 23-4-2024	科目簡介
23-4-2024	諮詢（午膳後）
28-6-2024 6 pm 或以前截止遞交	修改選修科目意向(eClass)

如有查詢，歡迎致電2576 1871與班主任或升學及就業輔導組主任陳英華老師聯絡。

4. 家長教師會 燒烤同樂日

為促進家校合作和加強家長之間的溝通，家長教師會將於 2024 年 3 月 15 日舉行燒烤同樂日，歡迎各位家長、老師和同學參加，惟同學須有家長或監護人陪同出席。家長教師會將贊助以下物品：燒烤炭、魚丸、麵包、玉米、番薯、清真香腸、雞翼等。歡迎參加者自攜食品。活動詳情如下：

日期：2024 年 3 月 15 日（星期五）

時間：下午 4 時 30 分 至 6 時 30 分

地點：本校校舍

活動：燒烤及抽獎

費用：全免

閣下如有興趣參加是次活動，煩請於 3 月 11 日(星期一)或以前填妥網上表格。

Google Form: <https://forms.gle/LjBmGoWos15VjCrH9>



此家長信可於學校網頁(<http://www.seksswk.edu.hk/>)及 eClass 家長應用程式內查閱。